
 
Zapisnik 

 sa 7. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac  
održane 9. prosinca 2021. godine 

 
 Sjednicu je sazvao predsjednik Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac, gosp. Branko Patačko, Sazivom KLASA: 021-05/21-
01/11, URBROJ: 2137/15-01-21-1 od 3. prosinca 2021. godine. 
 Sjednica je bila javna i održana u Društvenom domu u Ferdinandovcu, Trg slobode 29, s početkom u 19

00
  sati. 

 
Na sjednici su bili nazočni članovi Opdinskog vijeda: 
1. Branko Patačko, predsjednik, 
2. Ljubica Penezid, potpredsjednica, 
3. Vjekoslav Grguljaš, 
4. Hrvoje Fuček, 
5. Ivan Turbelija,  
6. Martina Jendrijev Tomašek,  
7. Milan Kolar. 
 
Odsutni članovi: 
1. Darko Marid, 
2. Božidar Jendrijev. 
 
Ostali nazočni : 
- Vjekoslav Maletid, opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac, 
- Helena Smrček, mag. iur., pročelnica JUO-a Opdine Ferdinandovac, 
- Stjepan Hrženjak, referent za gospodarstvo, poljoprivredu i komunalne poslove,   
- Željka Bosorid Baruškin, referent za računovodstvene poslove. 
 
Zapisnik je vodila: Helena Smrček. 
 
Predsjednik Opdinskog vijeda, gosp. Branko Patačko, otvorio je 7. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac te je 

pozdravio sve nazočne. 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da je na ovoj, 7. sjednici Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac nazočno 7 (sedam) članova 

Vijeda. Na sjednici nisu bili nazočni članovi Opdinskog vijeda  g.  Darko Marid i g. Božidar Jendrijev koji su opravdali svoju odsutnost. 
Tako da postoji kvorum za pravovaljano donošenje odluka na ovom tijelu.  

PREDSJEDNIK: Prije nego što počnemo s rješavanjem Dnevnog reda, dajem na usvajanje Zapisnik sa 6. sjednice Opdinskog 
vijeda Opdine Ferdinandovac koja je održana 28. listopada 2021. godine.  

Ima li primjedbi na Zapisnik? 
PREDSJEDNIK: Utvrđujem da nema primjedbi, te dajem na usvajanje Zapisnik sa 6. Opdinskog vijeda Opdine 

Ferdinandovac. Tko je  „ZA“, tko je  „UZDRŽAN“, a tko  „PROTIV“?  
Konstatiram da je Zapisnik sa 6. sjednice Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac od 28. listopada 2021. godine verificiran 

jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“. 
PREDSJEDNIK: Predlažem da krenemo na usvajanje Dnevnog reda 7. sjednice. Da li ima nekih primjedbi ili prijedloga 

izmjena predloženog Dnevnog reda ? Bududi da nema,  dajem na usvajanje Dnevni red 7. sjednice. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“?  
Konstatiram da je za 7. sjednicu Opdinskog vijeda Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“ usvojen 

sljededi: 

Dnevni red: 
1. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju privremene koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 
dimnjačarskih poslova na području Opdine Ferdinandovac, 
2. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Građenje i opremanje 
vanjskog vježbališta u Ferdinandovcu“, 
3. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Jedno sunce spaja sjever 
i jug“, 
4. Razmatranje prijedloga i donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac u 
2021. godini, 
5. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac za 
2022. godinu,  
6. Razmatranje prijedloga i donošenje Plana djelovanja Opdine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 
2022. godinu, 
7. Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu, 
8. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o stanju u prostoru Opdine Ferdinandovac za 
razdoblje od 2017. do 2020. godine,  
9. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja 
komunalnom infrastrukturom u jedinicama lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije za 
Opdinu Ferdinandovac, 



10. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana 
Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu, 
11. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtida 
Košutica Ferdinandovac za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu, 
12. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o isplati „božidnica“ službenicima i namještenicima Jedinstvenog 
upravnog odjela Opdine Ferdinandovac u 2021. godini, 
13. Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o isplati prigodnih nagrada u 2021. godini, 
14. Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o isplati „božidnica“ 
zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac u 2021. godini, 
15. Rješenje o imenovanju Povjerenstva za popis imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa stanjem 
31. prosinca 2021. godine, 
16.  Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima.   
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 1. Dnevnog reda. 
 

Točka 1. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju privremene koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 

dimnjačarskih poslova na području Opdine Ferdinandovac 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o davanju privremene koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti 
dimnjačarskih poslova na području Opdine Ferdinandovac. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK:  Predlaže se davanje  privremene koncesije za obavljanje dimnjačarskih poslova na području Opdine 
Ferdinandovac trgovačkom društvu DIMKO d.o.o., Pitomača i to privremeno do provedbe i okončanja postupka dodjele koncesije za 
obavljanje dimnjačarskih poslova i odabira koncesionara te početku njegova rada po ugovoru o koncesiji za obavljanje 
dimnjačarskih poslova, ali ne dulje od 6 (šest) mjeseci. Privremena koncesija daje se zbog osiguranja trajnosti obavljanja komunalne 
djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Opdine Ferdinandovac, a nakon raskida Ugovora za obavljanje dimnjačarskih poslova 
na području Opdine Ferdinandovac dosadašnjem koncesionaru zbog neurednog izvršenja ugovornih obveza. Privremeni 
koncesionar primjenjivati de cjenik dosadašnjeg koncesionara te pladati razmjerni dio godišnje koncesijske naknade dosadašnjeg 
koncesionara. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ?  
VJEKOSLAV GRGULJAŠ, član, obavijestio nazočne da je veliki broj mještana iskazao potrebu za čišdenjem dimnjaka. 

Predlaže se da kontakt podaci privremenog koncesionara što prije objave na web stranici Opdine. 
PREDSJEDNIK: Da li ima još nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog reda i dajem na donošenje 

prijedlog Odluke o davanju privremene koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na području Opdine 
Ferdinandovac. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o davanju privremene koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 
području Opdine Ferdinandovac. 

Odluka o davanju privremene koncesije za obavljanje komunalne djelatnosti dimnjačarskih poslova na 
području Opdine Ferdinandovac nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 2. Dnevnog reda. 
 

Točka 2. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt:  

„Građenje i opremanje vanjskog vježbališta u Ferdinandovcu“ 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Građenje i opremanje vanjskog vježbališta 
u Ferdinandovcu“. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Projektom je planirano građenje i opremanje spravama vanjskog vježbališta u Ferdinandovcu na trgu slobode, 
do nogometnog igrališta. Projekt de se prijaviti na natječaj LAG-a „Podravine“. Planirana vrijednost prihvatljivih troškova iznosi 192.575,00 
kuna od čega je planirano sufinanciranje iz EU i sredstava RH u iznosu od 132.710,21 kuna, dok preostali dio snosi Opdina Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  prijedlog  Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Građenje i opremanje vanjskog vježbališta u 
Ferdinandovcu“.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Građenje i opremanje vanjskog vježbališta u Ferdinandovcu“. 
Odluka o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Građenje i opremanje vanjskog vježbališta u Ferdinandovcu“ 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 3. Dnevnog reda. 
 
  
 
 
 



 
 
 
 

Točka 3. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Jedno sunce spaja sjever i jug“ 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Jedno sunce spaja sjever i jug“. Dajem riječ 

opdinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Projektom je planirana izgradnja fotonaponske elektrane na objektu Dječjeg vrtida košutica Ferdinandovac, 

snage 5 KW. Procijenjena vrijednost ulaganja za Opdinu Ferdinandovac iznosi 88.000,00 kuna, od čega se 85% financira iz Financijski 
mehanizam Europskog gospodarskog prostora 2014.-2021. (EEA GRANTS), a 15% iz sredstava Opdine Ferdinandovac. Prijavitelj projekta biti 
de Regionalna energetska agencija Sjever, a Opdina Ferdinandovac de biti jedan po partnera na projektu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ, da li ima nekih pitanja? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Jedno sunce spaja sjever i jug“. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Jedno sunce spaja sjever i jug“. 
Odluka o davanju suglasnosti za ulaganje u projekt: „Jedno sunce spaja sjever i jug“ nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 4. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 4. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Analize stanja sustava civilne zaštite  

na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Analize stanja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini. Dajem 
riječ opdinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK:  Zamolio za obrazloženje prijedloga akta Stjepana Hrženjaka, referenta za gospodarstvo, poljoprivredu i 
komunalne poslove. 
 Stjepan Hrženjak, referent za gospodarstvo, poljoprivredu i komunalne poslove: člankom 17. Zakona o sustavu civilne zaštite 
(»Narodne novine« broj 82/15, 118/18, 31/20 i 20/21), (u daljnjem tekstu: Zakon) definirano je da predstavnička tijela jedinica lokalne i 
područne (regionalne) samouprave u postupku donošenja proračuna razmatraju i usvajaju godišnju analizu stanja i godišnji plan razvoja 
sustava civilne zaštite s financijskim učincima za trogodišnje razdoblje te smjernice za organizaciju i razvoj sustava koje se razmatraju i 
usvajaju svake četiri godine. VZO i Dobrovoljna vatrogasna društva na području Opdine Ferdinandovac zadovoljavaju sve kriterije koji su 
propisani Zakonom i podzakonskim propisima, jer redovnim  inspekcijskim nadzorom od strane inspektora za vatrogastvo, nisu uočene 
nikakve nepravilnosti u  Opdine Ferdinandovac,  i zasigurno u ovom trenutku predstavljaju najbolje organizirane gotove snage u sustavu 
civilne zaštite i nositelja cijelog sustava i svih akcija civilne zaštite u Opdini. Analizom sustava CZ Opdine Ferdinandovac može se zaključiti da 
okosnicu svih organiziranih snaga u sustavu civilne zaštite čini vatrogastvo Opdine Ferdinandova, a ponajviše VZO i DVD Ferdinandovac, u 
suradnji s Stožerom civilne zaštite Opdine Ferdinandovac. Stanje civilne zaštite u Opdini Ferdinandovac je na razini koja osigurava uspješno 
funkcioniranje sustava civilne zaštite kada se radi o redovnim i izvanrednim prilikama. Opdinski načelnik Opdine Ferdinandovac je dana   19. 
srpnja 2021. godine aktivirao Stožer civilne zaštite Opdine Ferdinandovac. Na temelju ukazane potrebe  a sukladno  aktualnostima  i 
preporukama  Ravnateljstava civilne zaštite i Nacionalnog Stožera civilne zaštite RH, u svezi stanja oko  COVID-19 (koronavirusa) aktiviran se 
Opdinski Stožer civilne zaštite Opdine Ferdinandovac s ciljem provođenja  svih  mjera i aktivnosti u skladu s uputama.                          
Od 19. srpnja 2021. pa kraja godine Stožer je aktivno provodio sve mjere i aktivnosti prema uputama nacionalnog stožera, tako da je u tom 
razdoblju održao preko desetak. sjednica telefonskih ili putem elektronske pošte a sukladno preporukama Županijskog stožera civilne 
zaštite, radi donošenja mjera i aktivnosti za područje Opdine Ferdinandovac. Kontrolu mjera koje su naložene od strane stožera svih razina 
provodio je Stožer CZ Opdine u suradnji s operativnim snagama  VZO i DVD-a Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Analizu stanja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini. 
Analiza stanja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac u 2021. godini nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 5. Dnevnog reda. 

 
Točka 5. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Plana razvoja sustava civilne zaštite  
na području Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu. Dajem 

riječ opdinskom načelniku. 
 OPĆINSKI NAČELNIK:  Zamolio za obrazloženje prijedloga akta Stjepana Hrženjaka, referenta za gospodarstvo, poljoprivredu i 
komunalne poslove. 



 Stjepan Hrženjak, referent za gospodarstvo, poljoprivredu i komunalne poslove: prijedlog Plana razvoja sustava civilne zaštite na 
području Opdine Ferdinandovac  za 2022. godinu izrađen je na temelju  Analize stanja sustava civilne zaštite na području Opdine 
Ferdinandovac u 2021., a sukladno razmjeru opasnosti, prijetnji i posljedicama vedih nesreda i katastrofa, utvrđenih  Procjenom rizika od 
velikih nesreda za Opdinu Ferdinandovac, s ciljem zaštite i spašavanja ljudi, materijalnih dobara te okoliša kao i ravnomjernog razvoja svih 
nositelja sustava civilne zaštite (vatrogasnih postrojbi, stožera civilne zaštite, udruga građana od značaja za zaštitu i spašavanje). Suradnja 
svih sudionika sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac je iznimno dobra, ali de se u narednoj 2022. godini nastojati još više 
unapređivati.  Razmjenom iskustava, podataka, znanja i vještina sa odgovarajudim institucijama sustava civilne zaštite potrebno je postidi 
podizanje razine sigurnosti civilnog stanovništva. Na području Opdine Ferdinandovac  potrebno je kontinuirano razrađivati i usklađivati 
mjere i aktivnosti sudionika u sustavu civilne zaštite, dogovarati zajedničko djelovanje i pružanje međusobne pomodi u skladu sa pozitivnim 
propisima. Potrebno je nastaviti suradnju s  Ministarstvom unutarnjih poslova, Ravnateljstvo civilne zaštite, Područni ured civilne zaštite, 
Služba civilne zaštite Koprivnica, sa županijskim centrom 112 Koprivnica, Odjelima  inspekcija, s ciljem jačanja i usavršavanja operativnih i 
drugih snaga sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu. 
Plan razvoja sustava civilne zaštite na području Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 6. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 6. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Plana djelovanja Opdine Ferdinandovac  

u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Plana djelovanja Opdine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. Dajem 
riječ opdinskom načelniku. 

 OPĆINSKI NAČELNIK:  Zamolio za obrazloženje prijedloga akta Stjepana Hrženjaka, referenta za gospodarstvo, poljoprivredu i 
komunalne poslove. 
 Stjepan Hrženjak, referent za gospodarstvo, poljoprivredu i komunalne poslove: Plan djelovanja donosi se za sljededu kalendarsku 
godinu radi određenja mjera i postupanja djelomične sanacije šteta od prirodnih nepogoda. Dosadašnja praksa je ukazala na nužnost 
promjena u postojedem sustavu dodjele pomodi za nastale štete od prirodnih nepogoda. U bududnosti se očekuje nastanak novih šteta na 
poljoprivrednim zemljištima, pri čemu nije mogude procijeniti razmjere nastanka istih. Ovog trenutka mogude je utvrditi kako je postotak 
osiguranja imovine, posebice u poljoprivredi, iznimno malen. Potrebno je u vedoj mjeri osiguravati imovinu, što bi u konačnici imalo 
pozitivne učinke na gospodarstvo jer pomod iz državnog proračuna nije dostatna za pokride nastalih šteta, a posebice za stabiliziranje 
poslovanja oštedenika koji se bavi određenom gospodarskom djelatnošdu. Postojedi uspostavljeni sustav omoguduje dodjelu državne 
potpore za osiguranje šteta u poljoprivredi kao i Program ruralnog razvoja koji kroz mjere osigurava sredstva za nadoknadu izgubljenog 
proizvodnog potencijala u poljoprivredi i pokride troškova premije osiguranja usjeva, životinja i biljaka uzrokovanih različitim čimbenicima, a 
što uključuje i prirodne nepogode koje određuje ovaj Plan. U cilju sprječavanja nastanka i ublažavanja posljedica prirodnih nepogoda 
veoma je bitna suradnja Opdine, opdinskog povjerenstva, operativnih snaga sustava civilne zaštite te stanovnika Opdine, koji svojim 
djelovanjem mogu u znatnoj mjera spriječiti nastanak prirodne nepogode i ublažiti njihove posljedice. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje Plan djelovanja Opdine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko je 
„PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Plan djelovanja Opdine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu. 
Plan djelovanja Opdine Ferdinandovac u području prirodnih nepogoda za 2022. godinu nalazi se u privitku ovog 

Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 7. Dnevnog reda. 
 

Točka 7. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Razmatranje prijedloga i donošenje Godišnjeg plana davanja koncesija Opdine Ferdinandovac 

za 2022. godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
 OPĆINSKI NAČELNIK:  Zamolio za obrazloženje prijedloga akta Helenu Smrček, pročelnicu JUO Opdine Ferdinandovac. 
 Helena Smrček, pročelnica JUO Opdine Ferdinandovac: U 2022. godini, sukladno predmetnom Planu, planirano je davanje jedne 
koncesije i to za dimnjačarske poslove na pet godina, s početnom godišnjom koncesijskom naknadom u iznosu od 3.000,00 kuna. Navedeno 
iz razloga što je ugovor s dosadašnjim koncesionarom raskinut zbog neurednog izvršenja ugovornih obveza. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje Godišnji plan davanja koncesija Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Godišnji plan davanja koncesija Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu. 



Godišnji plan davanja koncesija Opdine Ferdinandovac za 2022. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini 
njegov sastavni dio. 

 
PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 8. Dnevnog reda. 

Točka 8. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o stanju u prostoru Opdine Ferdinandovac  

za razdoblje od 2017. do 2020. godine 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješda o stanju u prostoru Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2020. godine. Dajem riječ 
opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Navedeno Izvješde za Opdinu Ferdinandovac izradio je Zavod za prostorno uređenje Koprivničko-križevačke 
županije. Izvješde sadrži analizu postojedeg stanja i trendova razvoja prostora na temelju obveznih prostornih pokazatelja o stanju u prostoru 
te analizu provođenja dokumenata prostornog uređenja. Bitno je izvršiti ocjenu stanja u prostoru te predložiti plan aktivnosti, prostorne 
pokazatelje za naredno razdoblje te smjerove unaprjeđenja prostornog razvoja. Značaj Izvješda je postizanje njegove interaktivnosti kao 
analitičkog dokumenta na planiranu prostorno plansku dokumentaciju. Izradom i donošenjem ovog Izvješda kao obveznog dokumenta 
pradenja stanja u prostoru stvaraju se preduvjeti za daljnju izradu svih dokumenata prostornog uređenja, eventualno potrebnih Izmjena i 
dopuna istih, kao i procjenu potrebe izrade drugih strateških i razvojnih odluka i dokumenata na nivou Opdine.  Smatram da je Izvješde 
kvalitetno izrađeno i detaljno te de biti koristan dokument za daljnja ulaganja i projekte na području Opdine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  Zaključak o usvajanju Izvješda o stanju u prostoru Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2020. godine.  
Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o stanju u prostoru Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2020. godine. 
Zaključak o usvajanju Izvješda o stanju u prostoru Opdine Ferdinandovac za razdoblje od 2017. do 2020. godine 

nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 9. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 9. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o usvajanju Izvješda o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja 

komunalnom infrastrukturom u jedinicama lokalne samouprave  
na području Koprivničko-križevačke županije za Opdinu Ferdinandovac 

 
PREDSJEDNIK: Primili smo Izvješda o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u jedinicama lokalne 

samouprave na području Koprivničko-križevačke županije za Opdinu Ferdinandovac. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK: Državni ured za reviziju, Područni ured Koprivnica proveo je reviziju učinkovitosti upravljanja komunalnom 

infrastrukturom svih jedinicama lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije. revizija je temeljena na 2019. i 2020. 
godini. Temeljem izvršene revizije, učinkovitost upravljanja komunalnom infrastrukturom na području Opdine Ferdinandovac ocijenjena je 
kao djelomično učinkovita te su dane preporuke i nalozi da bi upravljanje bilo u cijelosti učinkovito. Opdina Ferdinandovac de izraditi plan s 
opisom aktivnosti i rokovima unutar kojih de se otklanjati nepravilnosti i slabosti utvrđene revizijom te de o istom izvještavati nadležni ured 
za reviziju. Opdina Ferdinandovac ved je otklonila dio nedostataka donošenjem nove Odluke o komunalnom pogonu Opdine Ferdinandovac, a 
daljnje radnje poduzimati de se sukladno planu. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  Zaključak o usvajanju Izvješda o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u 
jedinicama lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije za Opdinu Ferdinandovac.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je 
„UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o usvajanju Izvješda o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u 
jedinicama lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije za Opdinu Ferdinandovac. 

Zaključak o usvajanju Izvješda o obavljenoj reviziji učinkovitosti upravljanja komunalnom infrastrukturom u 
jedinicama lokalne samouprave na području Koprivničko-križevačke županije za Opdinu Ferdinandovac nalazi se u privitku 
ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 10. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 10. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg 

vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. godinu i projekcije za 
2022. i 2023. godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Kako se bliži kraj proračunske godine, potrebno je uskladiti planirane prihode i rashode Financijskog plana s 
približnim izvršenjem. Upravno vijede vrtida donijelo je Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2021. 
godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu te je potrebna suglasnost osnivača. Valja napomenuti da je smanjen udio roditelja u cijeni vrtida za 
20.000,00 kuna jer su roditelji oslobođeni pladanja vrtida za mjesec srpanj 2021. godine, obzirom da je to bio uvjet Središnjeg državnog ureda 
za demografiju i mlade temeljem natječaja u kojem je Opdini Ferdinandovac dodijeljeno 220.000,00 kuna za sufinanciranje rada vrtida. 



Smanjenje iznosa za plade je iz razloga što Vrtid nije imao cijele godine zaposlenog zdravstvenog voditelja (ponavljan natječaj za 
zapošljavanje, jer nije bilo prijava). Predlažem davanje suglasnosti. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  Zaključak o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 
2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 
2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Izmjene i dopune Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 
2021. godinu i projekcije za 2022. i 2023. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 11. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 11. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtida 

Košutica Ferdinandovac za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu 
 

PREDSJEDNIK: Primili smo prijedlog Financijskog plana Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 
2024. godinu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK: Upravno vijede Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2022. godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu 
donijelo je prijedlog Financijskog plana za idudu godinu, za donošenje je potrebna prethodna suglasnost osnivača. Vrtid de se kao i prijašnjih 
godina financirati iz sredstava Opdine Ferdinandovac i uplata roditelja. Predviđeno povedanje materijalnih troškova u odnosu na ovu godinu 
zbog povedanja cijena na tržištu. Planirana sredstva iz proračuna Opdine Ferdinandovac iznose 1.023.435,00 kuna. Predlaže se davanje 
suglasnosti. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku Dnevnog 
reda i dajem na donošenje  Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2022. 
godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu.  Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“?   

PREDSJEDNIK:  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2022. 
godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu. 

Zaključak o davanju prethodne suglasnosti na Financijski plan Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac za 2022. 
godinu i projekcije za 2023. i 2024. godinu nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 

  
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 12. Dnevnog reda. 

 
Točka 12. 

Razmatranje prijedloga i donošenje Odluke o isplati „božidnica“ službenicima i namještenicima  
Jedinstvenog upravnog odjela Opdine Ferdinandovac u 2021. godini 

 
PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o isplati „božidnica“ službenicima i namještenicima Jedinstvenog upravnog odjela Opdine 

Ferdinandovac u 2021. godini primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 
OPĆINSKI NAČELNIK : Smatram da su se službenici i namještenici uspješno nosili sa radom u otežanim uvjetima rada usred 

pandemije te predlažem da ih se za to nagradi „božidnicom“ u iznosu od 1.500,00 kuna neto. Iznos je neoporeziv. 
PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 

Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o isplati „božidnica“ službenicima i namještenicima Jedinstvenog upravnog 
odjela Opdine Ferdinandovac u 2021. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o isplati „božidnica“ službenicima i namještenicima Jedinstvenog upravnog odjela Opdine 
Ferdinandovac u 2021. godini. 

Odluka o isplati „božidnica“ službenicima i namještenicima Jedinstvenog upravnog odjela Opdine 
Ferdinandovac u 2021. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 13. Dnevnog reda. 
 

Točka 13. 
Razmatranje prijedloga i donošenje  

Odluke o isplati prigodnih nagrada u 2021. godini 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Odluke o isplati prigodnih nagrada u 2021. godini primili smo u materijalima za ovu sjednicu. 
Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : S obzirom na uspješni završetak godine, unatoč situaciji s koronavirusom. A za koji uspjeh je između 
ostalog zaslužno i Opdinsko vijede te s obzirom da su sredstva osigurana u Proračunu predlažem donošenje Odluke o isplati 
prigodnih nagrada u 2021. godini. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Odluke o isplati prigodnih nagrada u 2021. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko 
je „UZDRŽAN“ ?   



  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Odluku o isplati prigodnih nagrada u 2021. godini. 
Odluka o isplati prigodnih nagrada u 2021. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni 

dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 14. Dnevnog reda. 
 

Točka 14. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Zaključka o davanju suglasnosti na Odluku o isplati „božidnica“ zaposlenicima 

Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac u 2021. godini 
 

PREDSJEDNIK: Odluku o isplati „božidnica“ zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica Ferdinandovac u 2021. godini primili smo 
u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK : Odlukom upravnog vijeda predviđena je isplata „božidnica“ zaposlenicima vrtida u iznosu od 
1.500,00 kuna neto. Iznos je neoporeziv. Predlažem davanje suglasnosti. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o isplati „božidnica“ zaposlenicima Dječjeg vrtida 
Košutica Ferdinandovac u 2021. godini. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno sa 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o isplati „božidnica“ zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac u 2021. godini. 

Zaključak o davanju suglasnosti na Odluku o isplati „božidnica“ zaposlenicima Dječjeg vrtida Košutica 
Ferdinandovac u 2021. godini nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 15. Dnevnog reda. 
 
 

Točka 15. 
Razmatranje prijedloga i donošenje Rješenja o imenovanju Povjerenstva za popis imovine, obveza i   potraživanja 

Opdine Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2021. godine 
 

PREDSJEDNIK: Prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za popis imovine, obveza i potraživanja Opdine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2021. godine primili smo u materijalima za ovu sjednicu. Dajem riječ opdinskom načelniku. 

OPĆINSKI NAČELNIK objasnio je da je zadatak povjerenstva popisati svu imovinu obveze i potraživanja Opdine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2021. godine. 

PREDSJEDNIK: Otvaram raspravu. Tko se javlja za riječ? Da li ima nekih pitanja ? Bududi da nema, zaključujem ovu točku 
Dnevnog reda i dajem na donošenje prijedlog Rješenja o imenovanju Povjerenstva za popis imovine, obveza i potraživanja Opdine 
Ferdinandovac sa stanjem 31. prosinca 2021. godine. Tko je „ZA“, tko je „PROTIV“, a tko je „UZDRŽAN“ ?   
  Utvrđujem da je Opdinsko vijede Opdine Ferdinandovac jednoglasno s 7 (sedam) glasova „ZA“  d o n i j e l o : 

Rješenje o imenovanju Povjerenstva za popis imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa 
stanjem 31. prosinca 2021. godine. 

Rješenje o imenovanju Povjerenstva za popis imovine, obveza i potraživanja Opdine Ferdinandovac sa 
stanjem 31. prosinca 2021. godine nalazi se u privitku ovog Zapisnika i čini njegov sastavni dio. 
 
 PREDSJEDNIK: Prelazimo na rješavanje točke 16. Dnevnog reda. 
 

 
Točka 16.  

Razno; prijedlozi, primjedbe i upiti članova Opdinskog vijeda opdinskim tijelima 
 

 PREDSJEDNIK: Da li ima pitanja, prijedloga ili primjedbi pod ovom točkom Dnevnog reda ? 
 IVAN TURBELIJA, član, postavio pitanje o načinu sufinanciranja za priključke za vodu i kanalizaciju u sklopu projekta 
aglomeracije. 
 OPĆINSKI NAČELNIK: Pravo na priključak za vodu imaju svi mještani. Priključak na kanalizaciju ide samo u naselje 
Ferdinandovac- ulica Dravska od kudnog broja 3 do kanala „ORL“ i pripadajude ulice koje se vežu na Dravsku ulicu, sukladno 
projektnoj dokumentaciji. Vezano uz priključenje na vodu, u sklopu projekta sufinanciran je u cijelosti trošak priključka na vodu 
(uključujudi i šahtu i vodomjer), a korisnici pladaju samo trošak spajanja na kudnu instalaciju. Vezano uz priključenje na kanalizaciju, 
u sklopu projekta sufinanciran je u cijelosti trošak priključka (uključujudi i šahtu), korisnici sami pladaju trošak spajanja na kudnu 
instalaciju. 
 IVAN TURBELIJA, član, upozorio na kvar javne rasvjete u ulici Pavljanci. 
  PREDSJEDNIK: Da li ima drugih pitanja, prijedloga ili primjedbi ? Bududi da nema. Završavam sjednicu Opdinskog vijeda 
Opdine Ferdinandovac u 20: 20 sati. 
 
ZAPISNIČAR:                                                                                                  PREDSJEDNIK: 
 
Helena Smrček                     Branko Patačko 


